

《单词百科:motivation是什么意思?motivation怎么发音?motivation的解释和用法》

英语单词motivation是什么意思?motivation怎么读?motivation怎么发音?简答网为您整理了motivation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



motivation怎么读

motivation的读音:[m t ve n]

motivation的意思

1、n.动力;积极性;

motivation的相关词组

1、motivation hygiene theory 激励保健论;

motivation的近义词

- 1、aim vt.瞄准;对准;踢向;挥向;
- 2、ambition n.抱负;渴望得到的东西;追求的目标;夙愿;野心 ; 雄心 ; 志向 ; 抱负;
- 3、cause v.导致 , 引起;
- 4、drive v.驾驶 (送人) ;推动;击打; (风等) 吹 , 刮;驱逐;迫使;
- 5、enthusiasm n.热情 , 热忱;热衷的事物;宗教的狂热;

motivation的双语例句

- 1、This is the basis for the motivation to learn and for learning to be meaningful.

这样,学习动机才能成立,学习才会有意义.

- 2、Emotion influences cognitive and the motivation of behavior. are imbued with emotion.

情绪影响认知,也影响行为的动机.

- 3、The motivation for the decision is the desire to improve our service to our customers.

做这决定的原因是为了改善我们对顾客的服务.

- 4、Chapter One will explicate the researcher's motivation and offers the orientation of this thesis.

第一章将说明研究动机并引出全文方向.

- 5、People exhibit the most interest and motivation when the challenge is in the intermediate range.

然而,当处于挑战中时,人们应该投注大量的兴趣和动力.

- 6、The stronger the motivation, the more quickly a person will learn a foreign language.

一个人学外语的内在要求越高, 那么他就学得越快.

- 7、First, intellectual capital the real source the new value and is the key motivation of the Merge.

第二, 构建了企业并购后的智力资本价值评估指标体系.

8、The identity, motivation and methods of Chinese hackers are rarely traceable.

人们很少能追踪到中国黑客的身份、动机和手法.

9、The combination of illegal desire and outside inducement results in the shaping of criminal motivation.

不当需要与外界诱因相结合,则形成犯罪动机.

10、If you are open, single person you meet can be a motivation force in some ways.

如果你乐于接受鼓励, 那么你遇到的每个人在某些方面都会成为激励你的力量.

11、Gross's skill in motivation looked in doubt when his side began the second half badly.

球队下半场开局不利, 看来格洛斯给队员鼓劲的技巧值得怀疑.

12、What are the elements of learner motivation?

学生动机的要素是什么?

13、People need purpose to find motivation and establish goals.

人们需要目的来寻求动力和设定目标.

14、Maintaining staff motivation a big issue for many companies.

维持员工的工作士气是许多公司的重大议题.

15、The timing of the attack, and its motivations, are unknown.

袭击发生的时间及其动机尚不清楚.

16、People need leadership, guidance, motivation, reward and sense of mission in order to achieve peak performance.

人们需要领导、指引、激励以及使命感来达到成功的顶峰.

17、He taught me a lot of things without any purpose and motivation.

他教会我很多东西没有任何目的和动机.

18、The problem is the length of the contract and my motivation to play football.

问题在于我能得到一份多长时间的合约和我还能再为足球付出多少心血.

以上是简答网为您整理的motivation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。

<https://dict.jiandongshicai.cn/motivation>

